
 
 

 

 

 

 
Commissie 4 ‘Thuis in Tienen’:  

vrije tijd, sociaal beleid en OCMW 
 

verslag van 22-05-2019 
verslaggever Nicky Martens 
voorzitter Nicky Martens 
agenda Goedkeuring verslag, Agenda punten RMW & GR, StaVaZa schepen Tombeur en Bergé, Varia. 
aanwezig Schepenen Wim Bergé, Ine Tombeur, raadsleden Jean Defau, Bernard Vandereyken, Karin Struyf, 

Dirk Smolders, Liesbeth Vanderloock, Nicky Martens, Nele Daenen, Myriam Cosse, Sabrina Willems, 
Rita Vanlangendonck, Rudi Hendrickx, Nina Ercegovic. 

 
 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd zonder opmerkingen. 

Agendapunten gemeenteraad en raad voor maatschappelijk welzijn 

GR/2019/145 - Oprichting seniorenraad 

Toelichting Schepen Ine Tombeur: 
Deze werd geïnstalleerd voor de periode van één jaar. Verder verloop wordt nog uitgestippeld. Het doel is 
om senioren te betrekken en om hun prioriteiten ook aan bod te laten komen. 
 
Vraag raadslid Nele Daenen: 
Op 12 juni 2019 vindt er een cultuurdebat plaats. Is de seniorenraad hier voor uitgenodigd? Is dit een 
moment waar ze hun inbreng kunnen geven? 
Antwoord schepen Ine Tombeur:  
Uitnodigingen gaan via de cultuurdienst. Het gaat om een debat, geen steakholder tafel.  Deze komen nog 
later in het kader van de meerjarenplanning met als specifiek doel om input te verzamelen. 
 

GR/2019/138 - Retributie feestmateriaal 

Toelichting Wim Bergé: 
Dit gaat om een uitbreiding van het aanbod met een nieuwe toiletwagen en het mobiel podium dat nu ook 
ter beschikking is voor evenementen in de deelgemeenten (1x per jaar per deelgemeente) 
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StaVaZa Schepen Tombeur 

Bevraging partners meerjarenplanning 

Toelichting schepen Tombeur: 
Momenteel wordt in kaart gebracht met welke partners er zeker nog moet worden overlegd. Deze komen 
dan aanbod in “steakholder tafels”. 
 
Sociaal beleid is iets dat je doet met je middenveld, de stad plant hier eerder een regisserende/faciliterende 
rol op te nemen. 
 
Eén van de vier thema’s van de meerjarenplanning is besteed aan “Kansen voor iedereen” 
Het participatieproject wordt stilaan opgestart en is gepland half september rond te zijn. 
Rond integratie is er reeds een inbreng moment geweest. Deze groep komt 3x per jaar samen. Aan bod 
kwam o.a.. taal en werk m.b.t. integratie 
 
Vraag raadslid Myriam Cosse: Wordt er ingezet op samenwerking met de VDAB? 
Antwoord schepen Ine Tombeur: Ja, ook met Open school, OKAN, huiswerkbrug, jeugddienst, .…  

 

StaVaZa Schepen Bergé 

Heldenbar 

Toelichting schepen Wim Bergé: Deze is terug geopend. De verenigingen hebben hier massaal op 
ingetekend. Er is voor 18 weken een uitbating voorzien op minstens woensdag, vrijdag, zaterdag en zondag. 
 

Viander 

Toelichting schepen Wim Bergé: Uitbating is uitbesteed aan de uitbaters van café “Het zwak moment”. 
Volgende week woensdag (29/05/2019) opent de pop-up. Uitbating eindigt op 15 oktober. 
 
Vraag raadslid Nele Daenen: Was de heraanleg van het terras voorzien in de heraanleg van de wegenis? 
Antwoord schepen Wim Bergé: Ja.  
 

Voorstelling feestprogramma 

Toelichting schepen Wim Bergé: De zomerprogrammatie begint met de kermis op 21 juni (zie uitleg 
commissie 2 op 20/05/19, door Schepen Eddy Poffé) 
 
Andere activiteiten: 

• 22/06: Wereldfeest 
• 26/06: Movie open air  
• 05/07: Sweet city festival 
• 12-14/07: HAP food truck festival  
• 12/07: Moment voor Vlaamse feestdag 
• 21/07i: jazz Tienen in Paterskerk 
• Iedere woensdagavond beiaard concerten met 1ste & laatste woensdag torenbezoek 
• Suikerrock 
• 17/08: Vianderfeesten 17 met diervriendelijk vuurwerk 
• 31/08: Vlaanderen zingt 

 
Er worden7500 folders verdeeld om het programma kenbaar te maken. Alles excl. suikerrock (main stage) 
is vrije toegang.  



 
 

Naar volgend jaar wordt er gekeken om een betere afstemming te creëren naar de activiteiten in 
randgemeente toe. 

 
• Vraag raadslid Dirk Smolders: Klopt het dat er dit jaar niets meer in stadspark plaats vindt? 
o Antwoord schepen Wim Bergé: Er is gekozen voor een locatie wijziging. Verplaatsing HAP gaat ook hand 

in hand met de ondersteuning voor de pop-up-bar. 
o Opmerking raadslid Rudi Hendrickx: Dit evenement was uniek door zijn ligging. Daar wordt nu aan 

afgedaan. 
o Antwoord schepen Wim Bergé: HAP zal ook in de Viander tot zijn recht komen. Het is belangrijk dit 

evenement in Tienen te houden. Er kan gekeken worden om volgend jaar “Kruimels in het park” terug 
leven in blazen. Het historisch stadpark beschikt over aantal beschermde flora die in beschouwing 
moeten worden genomen. Er moet het evenwicht gemaakt worden tussen activiteiten en behoud van 
erfgoed.  

 
• Vraag raadslid Jean Defau: Hoe luidde vroegere adviezen i.v.m.  activiteiten in het stadpark? 
o Antwoord schepen Wim Bergé: Erfgoed heeft hier bepaalde voorwaarden en richtlijnen over meegegeven. 

Bv. Voldoende afstand tussen stam van de boom vrijwaren. 
o Aanvulling raadslid Bernard Vanderyken: Het gaat om een straal van 3m om de stammen die gevrijwaard 

moet blijven en bij twee specifiek beschermde bomen een straal van 15 m. 
o Aanvulling raadslid Jean Defau: Sinds 1993 is er een basis wetgeving die een negatief advies geeft over 

activiteiten in het park. 
o Aanvulling raadslid Bernard Vanderyken: Na overleg en onderhandelingen met erfgoed zijn er afspraken 

gemaakt waardoor de evenement wel konden doorgaan..  
o Aanvulling raadslid Nele Daenen: De nadruk blijft dat er een negatief advies is. 
 
• Antwoord schepen Wim Bergé: We moeten de zaak positief bekijken. HAP kan nog steeds doorgaan en 

de waterkant van de Viander heeft ook zijn charme. Gevoeligheden i.v.m. bescherming fauna en flora 
moeten gerespecteerd worden, Vandaar dat “Kruimels in park” mogelijk van een geschikte kaliber is. 
Wat duidelijk overeenstemt met de wens uit meerderheid en oppositie 

 
• Vraag raadslid Rudi Hendricks: De 11 juli viering stond eerst niet op de agenda. De NVA-fractie ziet dit 

graag als een jaarlijks terug kerende activiteit. 
o Antwoord schepen Wim Bergé: Dit is reeds een traditie, ondanks de kleine twijfel dit jaar.  
 

Herdenkingsplechtigheden 

Toelichting schepen Wim Bergé: Nota hier over goedgekeurd. Vanaf nu terug te vinden op de website van 
stad Tienen.  
 

Varia 
• Mededeling raadslid Nicky Martens: Jeugdraad geeft voor de raad van maatschappelijk welzijn van 23 

mei 2019 een toelichting over hun vernieuwde werking. Deze vangt aan om 19u. 
 
• Opmerking raadslid Myriam Cosse: Deeltijdse cursussen Nederlands blijken een negatieve invloed op 

het stempelgeld van de mensen. Dit is een jammer zaak aangezien die de cursussen nodig zijn om aan 
werk te geraken. 

o Antwoord schepen Ine Tombeur: Traject bij VDAB bekijken? Of CVO volt avondlessen. 
 
• Vraag raadslid Rudi Hendrickx: Er zou sprake zijn van een privé project (klimmuur) dat zou komen op het 

domein van het Houtemveld? 
o Antwoord schepen Wim Bergé: Klopt. Dit is een opportuniteit voor het stad waar we voor openstaan en 

zeker moeten onderzoeken. Momenteel wordt dit onderzocht o.a. wat de juiste juridische wijze zou zijn. 



 
 

 
• Vraag raadslid Nele Daenen: Wat is de reden achter de doorlichting van de vrije tijdsdiensten? 
o Antwoord Wim Bergé: Het doel is de samenwerking tussen diensten bevorderen.  
o Aanvulling schepen Ine Tombeur: De term doorlichting klinkt nogal zwaar. Het gaat eerder om een 

toekomst project. 
o Aanvulling Wim Bergé: Het is niet zo dat er slecht werk wordt geleverd.  
 
• Vraag raadslid Jean Defau: Was er gisteren schepencollege? 
o Antwoord schepen Wim Bergé: Ja, altijd op dinsdag avond. 
 
 
• Vraag raadslid Nele Daenen: Voor Wintermagie is er een oproep voor concessie van 3 jaar voor de 

schaatsbaan. Is hier een financiële raming voor opgemaakt? 
o Antwoord schepen Wim Bergé: Dat klopt. De financiële raming is reeds afgelopen jaren gemaakt. 
o Vraag raadslid Bernard Vandereyken: Gaat de schaatsbaan niet verhinderd worden door de werken op 

de markt?  
o Antwoord schepen Wim Bergé: Daar moet zeker rekening mee gehouden worden. 
 
 
 
**Vergadering gesloten om 20u14 ** 
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